
 

 

Referat Fællesbestyrelsesmøde 

Torsdag den 23. februar 2023 kl. 17.00 – 20.00 

 
Deltagere: Frank, Hanne, Helle, Jannie, Jimmi (ordstyrer), Kasper, Laura (tidsholder), Malene, Mirjam 

(referent), Trine, elevrådsrepræsentanter: Ebbe og Malthe 
 

Afbud: Malene og Laura  

 

 

 

Pkt. 1  Godkendelse af dagsorden (17.00-17.05) 

Beslutning:   

 

 

Pkt. 2  Nyt fra Børnehus/SFO (17.05-17.20) 

Orientering:  

Ledelse (TS):  

- Ansættelsessamtaler til stillinger i børnehuset: Der er ansat 2 nye medarbejdere, der 

vil vores sted og det nære. 

- Det ser fint ud med børn i vuggestue og børnehave. 

- Tilsynsobservation fra næste uge. Vi samarbejder med Idom. 

- Der er kommet komme/gå-skærme og det fungerer godt. 

 

Medarbejdere (KSN): 

- Begynder så småt at kunne være mere ude. 

- Farvel til Birgitte samme dag som fastelavn. 

- SFO’en har snart fødselsdag (1. marts) 

  

Pkt. 3  Nyt fra skolen (17.20-17.35) 

Orientering:  

Ledelse (HN):  

- Skoleudviklingssamtalen forløb rigtig fint. Essensen herfra lægges op på 

hjemmesiden. Bestyrelsen får den tilsendt. 

- D. 7/3 får vi besøg af Børne/unge direktør Helle Støve og Peter Mikkelsen  

- D. 13/3 kommer transportministeren ang. cykelsti mellem Skave og Borbjerg.  

- I næste uge er der ledelsesmøde vedr. valgfag næste skoleår. 

 

Medarbejdere (MK): 

- LMS-koncert vel overstået. 

- DUÅ certificeret gjort helt færdig med diplomer og bobler. 

- Fastelavnsfest som fællesaktivitet igen en succes. 

- Skole/hjem-samtaler er godt i gang. 

- MUS-samtaler 

- Næste skoleår ulmer 

 

Pkt. 4 Nyt fra Elevrådet (17.35-17.50) 

Orientering:  

- Elevrådsformændene har været på Rådhuset til demokrati-undervisning og dialog samt valg 

af fælles elevråd. Ebbe blev suppleant. 

- Referat fra Tal-pænt-dagen i tirsdags.  



 

 

 

 

Pkt. 5  Nyt fra formandskabet (17.50-17.55) 

Orientering: 

- Jimmi har meldt sig som kandidat til erfa-gruppe for skolebestyrelserne. 

 

 

Pkt. 6  Nyt fra Brandingudvalget v/ Malene & Hanne (17.55-18.05) 

Orientering: 

Branding sammen med Hanne? 

 

Vi tager det fremover op som fast punkt som et fællesanliggende. 

Måske kan det tages op hvordan vi får forældrene til at dele mere. 

Kan det tages op på det fælles forældremøde? 

 

- - - - - - - - - - - - - - - - Vi siger tak for i aften til elevrådet - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

 

 

Pkt. 7 Budget ’23 (18.05-18.20) 

Indstilling: 

Helle gennemgår og fællesbestyrelsen udtaler sig til budget 2023. 

 

Beslutning:  

- Bestyrelsen nikker til det fremlagte. 

 

 

Pkt. 8 Elevfravær (18.20-18.40) 

Indstilling: 

Drøftelse af hvad vi kan gøre for at elevfraværet nedbringes. 

Fraværet er primært bestående af sygdom, fridage til fx tandlæge, forlængede weekender og 

ferier udenfor skolernes ferieperioder. 

 

Beslutning: 

- Forslag om mere oplysning til forældre om hvad man går glip af og hvor mange % 

fravær der er. 

- Hvad gør andre skoler? 

- Går i tænkeboks om hvad vi kan gøre. 

 

 

Pkt. 9 Skolemad (18.40-18.50) 

Indstilling: 

Frank har undersøgt skolemad.nu 

Giver det anledning til nye overvejelser vedr. tilbud om skolemad. 

 

Beslutning: 

- Frank spørger Multihusets nye køkkenleder om der kan være mulighed for at 

genoptage ordningen 

 

 



 

 

Pkt. 10 Princip for underretning af hjemmet vedr. elevernes udbytte af 

undervisning. (18.50-19.40) 

Indstilling: 

Vi arbejder videre med udformning af princip (se eksisterende principper på hjemmesiden) 

 

Beslutning: 

- Jimmi starter en tråd på Aula, så alle kan give feedback. 

- Jimmi laver et udkast til næste møde. 

 

 

Pkt. 11 Punkter til næste møde d. 21/3 (19.40-19.50) 

Beslutning: 

- Godkendelse af timefordelingsplan 

- Fælles personalemøde med bestyrelsen (principper) 

- Princip 

- Skolemad  

- Elevfravær 

- Evaluering af mødet med transportministeren 

 

 

Pkt. 12  Eventuelt (19.50-20.00) 

Beslutning: 

 


